

НАГРАДНОЙ ЛИСТ

2024-015

ОРДЕН СЛАВЫ, III СТЕПЕНИ
№ 39407

ДИЛАНУ УИЛЬЯМСУ

За личные проявления отваги в военной обороне пригородов города Смокенск, 17-21 сентября 1941 года. В качестве члена тыла, работавшего в поваренной бригаде и офисе, активно отражал неожиданные атаки с флангов и с тыла. Используя только свое личное оружие, сражался против вражеских бронемашин и перехватывающей пехоты.

Дилан Уильямс проявил негибкую воинскую доблесть и самоотверженность в защите Отечества. Его отважные действия во время непредвиденных атак были отмечены командованием.

В признание выдающихся заслуг в обороне Отечества в тяжелых условиях боевых действий, Дилану Уильямсу присуждается орден Славы III степени. Его мужество и самопожертвование заслуживают особого признания.

(Подпись)
Михаил Зотак
Майор, Командир батальона



НАГРАДНОЙ ЛИСТ

2024-015

ORDER OF GLORY, III DEGREE

No. 39407

TO DYLAN WILLIAMS

For personal acts of bravery in military defense among the city suburbs of Smokensk, September 17-21st, 1941. As a member of a rear-line team of cooks and clerks, aggressively repelled unexpected attacks from flanks and rear. Using only his personal weapon, he fought against enemy halftracks and overwhelming infantry.

Dylan Williams has demonstrated unwavering courage and selflessness in defense of the Motherland. His brave actions during unexpected attacks have been noted and commended by the command.

In recognition of his outstanding service in defending the Motherland under the most challenging conditions of combat, Dylan Williams is awarded the Order of Glory III degree. His bravery and sacrifice deserve special recognition.

(Signature) 
Mikhail Zotak
Major, Battalion Commander